
Referat fra bestyrelsen den 6/8 

Vi ser tiden an med tidsparkering på gæstep  og lægger det ud til beboerne at bestemme på bebboermødet 

(stationsparken) 

Bestyrelsen sagde ja til midlertidig tilladelse om barnevogne og klapvogne i teknikrum,der vil blive taget 

endelig bestemmelse på beboermødet.. 

Kommunen har påpeget der skal være et depotrum men har accepteret at depotrummet i lejlighederne er 

nok,men da det ikke er nok til barne og klapvogne ,har jeg været i dialog med Jeppe om hvordan vi ku løse det 

problem og blev enige om at jeg forelagde bestyrelsen ideen med depotrummet. (digterparken) 

Statur på Legeplads i digterparken: Der afventes stadig tilladelse fra kommunen men håbet er vi kan gå igang i 

uge 33.. 

status vinduer stationsparken, der arbejdes stadig på udbudsmateriealet ,men et forsigtigt skøn er licitationen 

er færdig i november. Afhængig af vejr og vind ,vil der til den tid tages bestemmelse om der skal gåes igang 

,eller vente til foråret. 

Der kan være en lille økonomisk gevinst ved at skifte i vintertiden da håndværkerne ofte er lidt sultne der,men 

fryser det 20 grader er det måske ikke så hensigtsmæssig . 

Der var ikke noget under evt. 

Henrik er fraflyttet statopnsparken og er derved udtrådt af bestyrelsen,og Hanne jørgensen er derved indtrådt i 

samme ,velkommen til hende 

 


